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Zápis z jednání krajské rady dne 6. 3. 2023

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 18:30-20:00

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):

Dagmar Brabcová - Dáša (předsedkyně krajské rady), Petr Brabec - Juan (1. místopředseda
krajské rady), Vít Henych - Bobr (2. místopředseda krajské rady), Jan Petera - Slimák (předseda
okresu Praha 2), Radim Bureš (předseda okresu Praha 4), Zbyněk Kocman - Zbýňa (předseda
okresu Praha 5), Jakub Netolický - Camrál (předseda okresu Praha 8), Jakub Hladík - Arny
(předseda okresu Praha 10)

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové):

Jakub Martínek - Škebloň, Karolína Brabcová - Kája, Patrik Kouba - Procesor, Daniel Miškovský -
Bublina

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):

Jakub Dienstbier - Doktor (místopředseda okresu Praha 4)

Předsedající: Dagmar Brabcová Zapisující: Anežka Henychová

Termín příští rady: 6. 3. 2023

1. Připomínky k minulému zápisu 2
2. Kvalifikovanost středisek a výjimky 2
3. Volné finanční prostředky 2
4. Krajské kolo Svojsíkova závodu 3
5. Poděkování 3
6. Návrh nového systému vzdělávání 3
7. Různé 3
8. Kolečko okresů 3

Úkoly:

Okresáci promyslí do příští rady, jak může kraj Praha se vzděláváním pomoci.
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

1. Připomínky k minulému zápisu
Nejsou.

2. Kvalifikovanost středisek a výjimky
Procesor posílal mail s tabulkou. Davídek a Ondra Pytela mu tam našli chybu ve vzorci,
takže kvalifikovanost vyšla nižší. Bylo zajímavé si při návštěvách okresů poslechnout
důvody pro jednotlivé výjimky. Je to takový přehled a doufáme, že to pro někoho bude
užitečné. Procesor to pošle mailem do rady.
V rámci registrace se výjimky řešili, u dlouhodobých jsme chtěli, aby to bylo popsané
detailně. Teď chybí Praha 9 a Praha 10 doplnit. Jinak Bobr děkuje za rychlé reakce.
Bublina se chtěl zeptat, jestli okresy vnímají, že bychom jim mohli nějak pomoct.Camrál
dělal na okrese detailní analýzu výjimek a vyšly jim z toho dvě skupiny lidí - buď mladší,
kteří vnímají, že budou brzy končit a nebo starší s rodinami, kteří na to nemají čas. Na
Praze 8 jsou tedy vlastně “nevzdělatelní” lidé. Mohla by pomoct větší pestrost večerních
vzdělávaček.
Praha 4 to vnímá trochu podobně, často je to, že před rokem neměli nic, teď mají
čekatelky, když se tam blíží maturita nebo státnice, tak se to posouvá,... U benjamínků bývá
problém u těch rodičů, protože pro ně není večerní kurz moc vhodný, protože nemají ani
znalosti, takže víkendový kurz by byl vhodnější, ale těžce se to trefuje termíny. U Camrála
se ty maturity také dost objevují. Pokud by byla možnost i pro mladší lidi si ddělat ČK i VK
najednou, bylo by to lepší. (Ta možnost je, ale až od 21 let, a ještě s tím musí souhlasit ty
kurzy).
Praha 2 - podrobnější analýzu proberou na radě. Obecně tam ale není nikdo, kdo by byl
“nevzdělatelný” - generace se točí moc rychle, nejsou kurzy a nejsou termíny.
Juan - vidí v tom jeden jednotící jev a to, že tomu Ti lidé věnují poměrně nízkou prioritu.
Pak se můžeme postavit na hlavu a k ničemu to stejně nebude. Často je problém, že kurzy
neberou například z genderových důvodů.
Škebloň často zaznamenal jev u mladších instruktorů, že odmítají přijmout jiný názor než
ten svůj. Důvod, že nemohou získat vůdcovskou kvalifikaci proto, že nějak osobnostně
nesedí.
Znamená to, že má kraj Praha tlačit na pořádání kurzů pro vedoucí, kdo mají málo času?
Defekt s upozorněními ve skautisu řeší Kiki.

ÚKOL KE SPLNĚNÍ K DATU 3. 4. 2023

Okresáci promyslí do příští rady, jak může kraj Praha se vzděláváním pomoci.

Okresáci

3. Volné finanční prostředky
Doběhl nám termínovaný vklad u Raiffaisenbank, Škebloň koukal na další možnosti,
nejlepší by bylo to tam vložit znovu, úrok je 5,3 % p. a.. Je možné disponovat až 20 % bez
sankcí, ale prostředky teď stejně nepotřebujeme. Částka, která by se tam mohla vložit je
507 tisíc Kč.
Radim - na ORJ padl nápad, když se řešily volné peníze, jestli by nebylo dobré uložit ve
formě koupené louky, která by byla vhodná k táboření, protože by mohla být jednodušší
na obsluhu než základna, a mohlo by to mít bezprostřední dopad. Opět by bylo potřeba
sehnat vhodný pozemek. V červnu si to zase otevřeme a řekneme, co dál.

USNESENÍ

KRJ souhlasí s vložením 507 tisíc Kč na účet u Raiffaisenbank

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: Optická většina
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Zápis z jednání krajské rady dne 30. 3. 2022

4. Krajské kolo Svojsíkova závodu
Jsou vymyšlené disciplíny, teď je nejdůležitější sehnat rozhodčí. S rozhodčími pak budou
mít schůzku. Nejspíš někdo pojede do Hořic ještě jednou, aby připravil trať. Řeší společné
stravování, společnou dopravu. Přijali Erbena (Kytici) jako symbolický rámec. Připraví velký
zpětný dotazník pro postupující hlídky, aby dokázali spočítat potřebné zdroje. Lidé, kteří
jedou jako rozhodčí nebo pomoc, tak neplatí poplatek.

5. Poděkování
Je potřeba začít připravovat, vybírat prostor. Škebloň byl na zážitkovém menu v Žižkovské
věži, ale je to asi mimo naše rozpočtové prostředky. Rozhlížejte se a poptávejte. Věšáky
stále nejsou dořešeny. Ty, které ta paní chce, mají dodací lhůtu 20 týdnů. Arny by se chtěl
podívat do Emauz. Už to tam bylo 2x. Co Pražský hrad? Rozhlížejme se a ptejme se.

6. Návrh nového systému vzdělávání
Návrh se od ÚLŠ změnil - čekatelky by se zrušily, pak by byl základ a od toho by se odvíjely
4 moduly. Dáša měla dotaz, jestli není trochu škoda, že ti lidé nebudou procházet kurzy? K
tomu, aby mohli mít ty zkoušky, budou muset mít kurzovní zkušenost. Cíl je aby to bylo co
nejvíc modulární. Příští týden 15.3. od 19:00 hod bude stream, kde se bude představovat, co
se připravuje na poli vzdělávání.

7. Různé
ZZA Last Minute - Kája chce pozvat všechny na kurz ZZA Last Minute, přihlašování je příští
pondělí 13. 3., míst je 20. Dva víkendy v Roztokách u Prahy, jeden večer bazén v Praze.
Skautský ples - rádi bychom převzali štafetu skautského plesu Prahy 2. Nenapadá nás
někdo v okolí, kdo by to chtěl dělat? Slimák - rýsuje se tam nějaká možnost, zítra to budou
probírat.
Oběh účetních dokladů - je potřeba se zamyslet nad tím, že účetní doklady se objevují
měsíce po akcích.

8. Kolečko okresů
Praha 10 - Začínají připravovat SZ.
Praha 8 - Připravují okresní sraz. Možná budou mít čekatelky.
Praha 6 - Připravuje se základní kolo závodu letos bez okresního setkání.
Praha 5 - Měli roverský víkend, bylo tam 14 účastníků, zpětná vazba je dobrá. Začínají řešit i
věci na podzim, kdy plánují výjezdní radu, tak shánějí ubytování. Také se Zbýňa snaží
sehnat ubytování pro finské rovery na léto. Čeká je SZ a okresní sportovní odpoledne.
Praha 4 - Na poslední radě zmiňovali problémy s přihlašováním na jamboree, kde když
jsou v patrole lidé z více oddílů, tak to nešlo, a pak se to řešilo hostováním v jiných
oddílech. Na SZ plánují 24 hlídek a mají už plno. Nemůžou úplně jednoduše nafouknout
kapacitu,, tak vymýšlejí, co s tím dál, protože nějaký zájem asi bude. Měli v SI debatu jak
pracovat s psychickými problémy ve skautu. řeší, že bude nějaké opakování a vymýšlí, co
dál.
Praha 3 - Za týden jsou jarní prázdniny.
Praha 2 - Proběhl seminář Trignis, byla to velmi úspěšná akce, bylo tam přes 300 lidí.
KD - 19.–21. 5. proběhne v Praze Kvalifikační kurz pro vedení klubů dospělých – KZKD.
Absolvování kurzu je podle Řádu pro vzdělávání činovníků základní a současně postačující
kvalifikací pro vedoucí klubů OS. Pro více informací je možné kontaktovat Lazebníka
(lazebnik@skaut.cz).
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